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PROTOKÓŁ Nr XXXIV/09 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 28.01.2009r. 

w godz. 15 15 – 1930 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 

 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych, stwierdzając, Ŝe na 
ustawowy stan 15 radnych obecnych jest 9, co stanowi sesję prawomocną do 
podejmowania uchwał. Przewodniczący powitał równieŜ serdecznie zaproszonych na 
sesję gości (zgodnie z listą obecności).  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
5. Prezentacja projektu – „Działaj lokalnie nr 6” przez Stowarzyszenie 

MłodzieŜowe „Szabiba”. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na I półrocze 2009 

roku, 
b) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
c) zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009, 
d) zmiany Uchwały Rady Gminy Ornontowice w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie usuwania odpadów komunalnych z nieruchomości, 

e) zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 2934/26 w Ornontowicach przy ul. 
Grabowej, 

f) zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 7 połoŜonego w 
Ornontowicach przy ul. Akacjowej,  

g) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej 
w Ornontowicach, 

h) dopłaty do ceny wody i ścieków dla wszystkich odbiorców na terenie Gminy 
Ornontowice, 

i) udzielenia pomocy finansowej Gminie Łaziska Górne na współfinansowanie 
zadania – zorganizowanie XI Powiatowego Festiwalu Piosenki i Poezji 
propagującego zdrowy styl Ŝycia „KROKUS – Łaziska Górne” 2009, 

j) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Madeja złoŜonej na Kierownika Zakładu 
Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 

k) rozpatrzenia skargi Pani Eweliny Nowotnej złoŜonej na Kierownika Zakładu 
Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 
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l) rozpatrzenia skargi Państwa Krystyny i Henryka Cieślińskich złoŜonej na 
Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 

m) wydania opinii w związku z projektem Uchwały Rady Powiatu Gliwickiego w 
sprawie przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki 
zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Knurowie poprzez 
ograniczenie rodzajów jego działalności i udzielanych świadczeń zdrowotnych. 

10. Sprawy bieŜące.  
11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący Rady wspomniał o wprowadzonych zmianach do porządku obrad – 
w ramach spraw bieŜących omówione zostaną dwa projekty uchwał w sprawie 
udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu Mikołowskiego oraz 
przyjęcia i zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości na lata 2008-2014 – Gmina 
Ornontowice”. 
 
Zmiany do porządku zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Porządek po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
5. Prezentacja projektu – „Działaj lokalnie nr 6” przez Stowarzyszenie 

MłodzieŜowe „Szabiba”. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
i) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na I półrocze 2009 

roku, 
b) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
c) zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 

Ochrony    Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009, 
d) zmiany Uchwały Rady Gminy Ornontowice w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie usuwania odpadów komunalnych z nieruchomości, 

e) zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 2934/26 w Ornontowicach przy ul. 
Grabowej, 

f) zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 7 połoŜonego w 
Ornontowicach przy ul. Akacjowej,  

g) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej 
w Ornontowicach, 

h) dopłaty do ceny wody i ścieków dla wszystkich odbiorców na terenie Gminy 
Ornontowice, 
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i) udzielenia pomocy finansowej Gminie Łaziska Górne na współfinansowanie 
zadania – zorganizowanie XI Powiatowego Festiwalu Piosenki i Poezji 
propagującego zdrowy styl Ŝycia „KROKUS – Łaziska Górne” 2009, 

j) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Madeja złoŜonej na Kierownika Zakładu 
Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 

k) rozpatrzenia skargi Pani Eweliny Nowotnej złoŜonej na Kierownika Zakładu 
Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 

l) rozpatrzenia skargi Państwa Krystyny i Henryka Cieślińskich złoŜonej na 
Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 

m) wydania opinii w związku z projektem Uchwały Rady Powiatu Gliwickiego w 
sprawie przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki 
zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Knurowie poprzez 
ograniczenie rodzajów jego działalności i udzielanych świadczeń zdrowotnych. 

10. Sprawy bieŜące.  
 Projekty uchwał w sprawie: 
       a) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu Mikołowskiego 
       b) przyjęcia i zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości na lata 2008-2014 –       
 Gmina Ornontowice”. 

11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
O godzinie 1525 na salę wszedł radny Arkadiusz Nowak. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący przekazał głos przedstawicielowi Stowarzyszenia 
MłodzieŜowego „SZABIBA”. Pan ... (ochrona danych osobowych) przedstawił 
prezentację multimedialną dotyczącą działania Stowarzyszenia. Omówił pokrótce 
kiedy powstało stowarzyszenie, ile osób w nim działa oraz czym się zajmują. 
Wspomniał takŜe o pierwszym zrealizowanym projekcie dzięki dotacji uzyskanej z 
konkursu „Działaj Lokalnie 6” oraz pomocy przy realizacji projektu Urzędu Gminy, 
SKOK-u Kopernik z Ornontowic i innych firm.  
 
O godzinie 1530 na salę wszedł radny Piotr Szołtysek. 
 
Pan Przewodniczący podziękował za wystąpienie i Ŝyczył powodzenia w realizacji 
kolejnych pomysłów. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy oraz 
przedstawili plany pracy komisji na pierwsze półrocze 2009 roku. Pan 
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Przewodniczący przedstawił takŜe plan pracy Rady Gminy na pierwsze półrocze 
2009r. 
 
Ad. 7 
Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Zespołu 
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi załącznik nr 4  do 
protokołu . 
 
Do przedstawionego materiału nie wniesiono uwag. 
 
Ad. 8 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy 
poinformował, Ŝe nie dysponuje z Panią Skarbnik szczegółowymi zestawieniami 
dochodów. Zostaną one przedstawione na następnej sesji. JeŜeli chodzi o sytuację 
finansową to jest ona stabilna, zobowiązania płacone są na bieŜąco. 
 
Ad. 9 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy  i Komisji Stałych na I 
półrocze 2009 roku. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały.  
  
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/249/09 w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i 
Komisji Stałych na I półrocze 2009 roku, na stan 11-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5  do protokołu . 

 
b) w sprawie: zmian bud Ŝetu Gminy na rok 2009. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. Pani Skarbnik omówiła 
szczegółowo projekt uchwały oraz wprowadzane zmiany do budŜetu.  
 
W punkcie tym Pan Wójt omówił realizację zadania inwestycyjnego związanego z 
przebudową ul. Zwycięstwa łącznie ze skrzyŜowaniem. Wspomniał o moŜliwości 
pozyskania na to zadanie dofinansowania, o które Gmina się stara.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 
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Uchwała Nr XXXIV/250/09 w sprawie: zmian budŜetu Gminy na rok 2009, na stan 
11-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6  do 
protokołu. 

 
c) w sprawie: zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Pani Skarbnik omówiła pokrótce treść uchwały.  
 
Radny Szołtysek zapytał, czy wiadomo jaka część ze środków Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej zostanie przekazana na dofinansowanie do 
ekologicznego ogrzewania, a jaka na usuwanie odpadów azbestowych. 
 
Pani Aleksandra Mendera-Fasuga odpowiedziała, Ŝe regulamin jest przygotowywany 
oraz poinformowała, Ŝe regulamin dotyczący usuwania odpadów azbestowych 
będzie stworzony w formie Zarządzenia Wójta Gminy.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/251/09 w sprawie: zatwierdzenia zestawienia przychodów i 
wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 
2009, na stan 11-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 
7 do protokołu . 
 

d) w sprawie: zmiany Uchwały Rady Gminy Ornontowice  w sprawie okre ślenia 
górnych stawek opłat ponoszonych przez wła ścicieli nieruchomo ści za usługi 
w zakresie usuwania odpadów komunalnych z nieruchom ości. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Pani Aleksandra Mendera-Fasuga pokrótce omówiła treść uchwały. Poinformowała, 
iŜ została wprowadzona zmiana, poniewaŜ wzrosły stawki dotyczące składowania 
odpadów. Pani Aleksandra Mendera-Fasuga przekazała, iŜ do tej pory 59 posesji nie 
jest jeszcze wyposaŜonych w pojemniki na odpady. 
 
Pan Wójt podkreśli, Ŝe karani ustawą będą ci, którzy byli informowani o obowiązku 
posiadania pojemników na odpady i do tej pory tego obowiązku nie spełnili.  
 
W uchwale zostały podane trzy propozycje podwyŜszenia stawki opłat za 
składowanie odpadów odnośnie wcześniejszej uchwały z maja 2008r. a mianowice 
15%, 20% oraz 25%. Podczas dyskusji na wyborem stawki wszyscy radni 
opowiedzieli się za przyjęciem największej stawki, czyli 25%.  
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Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/252/09 w sprawie: zmiany Uchwały Rady Gminy Ornontowice 
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie usuwania odpadów komunalnych z 
nieruchomości, na stan 11-tu radnych została przyjęta jednogłośnie 11 głosami i 
stanowi załącznik nr 8  do protokołu . 

 
e) w sprawie: zbycia w drodze bezprzetargowej dział ki nr 2934/26 w 
Ornontowicach przy ul. Grabowej. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radny Szołtysek zapytał o cenę działki w drodze bezprzetargowej.  
 
Pan Wójt poinformował, Ŝe działka zostanie wyceniona przez rzeczoznawcę w 
operacie szacunkowym, który zostanie zlecony po przyjęciu uchwały przez Radę. 
Forma przetargu nie decyduje o cenie działki. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/253/09 w sprawie: zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 
2934/26 w Ornontowicach przy ul. Grabowej, na stan 11-tu radnych została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

 
f) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu mies zkalnego nr 7 poło Ŝonego 
w Ornontowicach przy ul. Akacjowej. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/254/09 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu 
mieszkalnego nr 7 połoŜonego w Ornontowicach przy ul. Akacjowej, na stan 
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11-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10  do 
protokołu . 

 
g) w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopa trzenie w wod ę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodoci ągowej 
w Ornontowicach. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/255/09 w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Wodociągowej w Ornontowicach, na stan 11-tu radnych została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 
h) w sprawie: dopłaty do ceny wody i ścieków dla wszystkich odbiorców na 
terenie Gminy Ornontowice. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 11 radnych  

• Za: 11 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/256/09 w sprawie: dopłaty do ceny wody i ścieków dla 
wszystkich odbiorców na terenie Gminy Ornontowice, na stan 11-tu radnych 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12  do protokołu . 

 
O godzinie 1715 na salę wszedł radny Tadeusz Zientek. 
 
i) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Ł aziska Górne na 
współfinansowanie zadania – zorganizowanie XI Powia towego Festiwalu 
Piosenki i Poezji propaguj ącego zdrowy styl Ŝycia „KROKUS – Łaziska Górne” 
2009. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Pani Skarbnik po konsultacji z prawnikiem poinformowała, Ŝe pomoc finansowa od 
tej pory będzie przekazywana w formie dotacji celowej, poniewaŜ zmieniła się 
kwalifikacja i nie ma potrzeby uchwalania uchwały rady w tej sprawie. 
Uchwała została wycofana. 
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j) w sprawie: rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Mad eja zło Ŝonej na Kierownika 
Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radna Kozioł odczytała protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz przedstawiła 
treść skargi Pana Andrzeja Madeja. Wnioskiem Komisji Rewizyjnej jest oddalenie 
skargi i uznanie jej za bezzasadną. 
 
Pani Skarbnik Celina Nowak spytała, czy nie powinno się najpierw głosować nad 
wnioskiem Komisji, a potem nad skonkretyzowaną juŜ uchwałą. 
 
Radca prawny Stanisław Cichecki przyznał rację Pani Skarbnik i potwierdził, Ŝe 
powinno odbyć sie podwójne głosowanie. Najpierw radni powinni głosować nad 
zasadnością wniosku przedstawionego przez Komisję, a uchwałę przedstawia się juŜ 
skonkretyzowaną z określeniem w treści zasadności czy teŜ bezzasadności skargi. 
 
Głosowanie nad zasadno ścią wniosku Komisji Rewizyjnej – na ustawowy stan 
15 radnych – obecnych: 12 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Wniosek Komisji Rewizyjnej na stan 12-tu radnych został przyjęty jednogłośnie. 
Skarga została uznana za bezzasadną.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 12 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/257/09 w sprawie: rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja 
Madeja złoŜonej na Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy w 
Ornontowicach, na stan 12-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 13  do protokołu . 

 
k) w sprawie: rozpatrzenia skargi Pani Eweliny Nowo tnej zło Ŝonej na 
Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy w Orno ntowicach. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radna Janina Kozioł odczytała protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz 
przedstawiła treść skargi Pani Eweliny Nowotnej. Wnioskiem Komisji Rewizyjnej jest 
przyjęcie skargi i uznanie jej za zasadną. 
 
Głosowanie nad zasadno ścią wniosku Komisji Rewizyjnej – na ustawowy stan 
15 radnych – obecnych: 12 radnych  

• Za: 10 
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• Przeciw: 2 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Wniosek Komisji Rewizyjnej na stan 12-tu radnych został przyjęty 10 głosami „za” 
przy 2 przeciwnych. Skarga została uznana za zasadną.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 12 radnych  

• Za: 10 
• Przeciw: 2 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/258/09 w sprawie: rozpatrzenia skargi Pani Eweliny Nowotnej 
złoŜonej na Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy w Ornontowicach, 
na stan 12-tu radnych została przyjęta 10 głosami „za” przy 2 przeciwnych i 
stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 
l) w sprawie: rozpatrzenia skargi Pa ństwa Krystyny i Henryka Cie ślińskich 
złoŜonej na Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami Gmin y w 
Ornontowicach. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radna Janina Kozioł odczytała protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz 
przedstawiła treść skargi Państwa Krystyny i Henryka Cieślińskich. Wnioskiem 
Komisji Rewizyjnej jest oddalenie skargi i uznanie jej za bezzasadną. 
 
Głosowanie nad zasadno ścią wniosku Komisji Rewizyjnej – na ustawowy stan 
15 radnych – obecnych: 12 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Wniosek Komisji Rewizyjnej na stan 12-tu radnych został przyjęty jednogłośnie. 
Skarga została uznana za bezzasadną.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 12 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/259/09 w sprawie: rozpatrzenia skargi Państwa Krystyny i 
Henryka Cieślińskich złoŜonej na Kierownika Zakładu Gospodarki Zasobami 
Gminy w Ornontowicach, na stan 12-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 
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m) w sprawie: wydania opinii w zwi ązku z projektem Uchwały Rady Powiatu 
Gliwickiego w sprawie przekształcenia samodzielnego  publicznego zakładu 
opieki zdrowotnej pod nazw ą Zespół Opieki Zdrowotnej w Knurowie poprzez 
ograniczenie rodzajów jego działalno ści i udzielanych świadcze ń zdrowotnych. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radny Krzysztof Kotyczka poprosił o wyjaśnienie uchwały. 
 
Pan Wójt odpowiedział, Ŝe chodzi o prywatyzację szpitala w Knurowie. Jednak 
ostateczna decyzja będzie naleŜała do Starostwa Powiatowego w Gliwicach.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 12 radnych  

• Za: 0 
• Przeciw: 6 
• Głosy wstrzymujące: 6 

 
Uchwała Nr XXXIV/260/09 w sprawie: wydania opinii w związku z projektem 
Uchwały Rady Powiatu Gliwickiego w sprawie przekształcenia samodzielnego 
publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w 
Knurowie poprzez ograniczenie rodzajów jego działalności i udzielanych 
świadczeń zdrowotnych, na stan 12-tu radnych została przyjęta przy 6 głosach 
przeciwnych i 6 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 16  do protokołu . 
 

Ad. 10 
W sprawach bieŜących Pan Przewodniczący przedstawił radnym do dyskusji dwa 
dodatkowe projekty uchwał, a mianowicie: 
 
a) w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc f inansow ą dla Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 12 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/261/09 w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc 
finansową dla Powiatu Mikołowskiego, na stan 12-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17  do protokołu . 

 
b) w sprawie: przyj ęcia i zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowo ści na lata 
2008-2014 – Gmina Ornontowice”. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
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Pani Aleksandra Malczyk omówiła treść uchwały. Poinformowała, Ŝe uchwała musi 
zostać ponownie przegłosowana, poniewaŜ we wcześniejszej uchwale nie było 
zawarte słowo „zatwierdzona” co jest wymagane przez Urząd Marszałkowski. 
Zdaniem Urzędu Marszałkowskiego to, Ŝe Rada przyjęła Plan Odnowy nie jest 
jednoznaczne z tym, Ŝe go zatwierdziła, dlatego naleŜy podjąć dodatkową uchwałę o 
zatwierdzeniu Planu Odnowy. 
 
Przewodniczący Rady wprowadził autopoprawki do uchwały. Zostało skreślone słowo 
„przyjęcia”. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 12 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIV/262/09 w sprawie: przyjęcia i zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości na lata 2008-2014 – Gmina Ornontowice”, na stan 12-tu radnych 
została przyjęta jednogłośnie wraz z autopoprawkami i stanowi załącznik nr 18  
do protokołu. 
 

Następnie głos zabrał Wójt, który: 
• wspomniał, Ŝe będzie dąŜył do prywatyzacji Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Ornontowicach, 
• omówił obecną sytuację dotyczącą sprawy opodatkowania wyrobisk 

górniczych oraz przebieg rozprawy, która odbyła się 22.01.2009r. w 
Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Gliwicach, wyrok jeszcze nie 
zapadł, ma on być ogłoszony 04 lub 11 lutego br. 

 
Przewodniczący Rady Gminy: 
• przedstawił zaproszenie od Chóru „Jutrzenka” z okazji obchodzonego przez chór 

jubileuszu 25 lat istnienia dla wszystkich radnych, 
• przedstawił informację z Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą oferty 

szkolenia. Chętni radni mogą zgłaszać się do biura rady po dokładniejsze 
informacje, 

• poinformował, Ŝe Pan ........ (ochrona danych osobowych) złoŜył pismo do 
radnych i jest ono pozostawione do wglądu w biurze Rady Gminy. 

 
Ad. 11 
W ramach punktu dotyczącego inwestycji w gminie Pani Kierownik Inwestycji Beata 
Drobny przedstawiła informację dotyczącą zadań inwestycyjnych prowadzonych 
przez Wydział Inwestycji w 2008 roku. 
 

Ad. 12 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 13 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrał Pan Wójt oraz radni. 
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Wójt Kazimierz Adamczyk omówił pokrótce kontrolę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która trwa w Urzędzie oraz w Gminnym Domu Kultury i Bibliotece. 
Wspomniał takŜe, Ŝe naleŜy podjąć działania zmierzające do znalezienia 
oszczędności. Jednym ze sposobów zaproponowanych przez Pana Wójta do 
przemyślenia przez radnych jest ograniczenie oświetlenia ulic w nocy w kilku 
miejscach Ornontowic. Pan Wójt poprosił takŜe o zgłaszanie propozycji odnośnie 
przejazdów autobusów, spraw komunikacji na terenie Gminy w Wydziale Środowiska 
Przedsiębiorczości i Gospodarki Gruntami u Pani Kierownik Justyny Sittek-Goj. 
 
Radny Kotyczka poparł inicjatywę Pana Wójta dotyczącą oszczędności energii. 
Poprosił takŜe aby dla mieszkańców została udostępniona informacja na jakie cele 
przeznaczane są środki z budŜetu Gminy.  
 
Pan Wójt poinformował, iŜ drukowane są układy wykonawcze budŜetu gminy, w 
których są podane wszystkie te informacje i kaŜdy mieszkaniec moŜe taki układ 
wykonawczy otrzymać.   
  
Radny Szołtysek zgłosił, Ŝe dwa punkty świetlne na ul. Cichej na zmianę świecą i 
gasną. 
 
Radny Nowak zgłosił, Ŝe jedna z klatek na ul. Akacjowej jest źle oświetlona. 
 
Radny Milanowski poprosił, aby został uprzątnięty teren po zakończonej inwestycji – 
budowa placu zabaw – na ul. Akacjowej. 
 
Radny Jaskółka poprosił o umieszczenie barierek przy moście od strony zachodniej 
oraz przebudowę drutów wysokiego napięcia, które znajdują się bezpośrednio nad 
placem zabaw na ul. Jasnej. 
 
Radna Kozioł przypomniała o ustawieniu wiaty przy ul. Orzeskiej. 
 
Radna Grzegorzek przypomniała, Ŝe na terenie placu zabaw na ul. śabik znajduje 
się transformator, którego umieszczenie jest niebezpieczna dla korzystających z 
placu. 
 
Pan Wójt poinformował, Ŝe Urząd czeka na decyzję i podjęcie działań w sprawie 
przeniesienia transformatora z terenu placu zabaw. 
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 19.30 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 

(-) Stanisław Malczyk 
Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
Protokołowała: Aneta Kania 
 
 


